
Møteprotokoll
for

Alver kommunestyre

Møtedato: 06.05.2021
Møtestad: Teams
Møtetid: 1 2:00 - 1 7:00

Kl. 09:00-1 1 :30 arbeidsmøte samfunnsdelen
Kl. 1 2:00-1 2:1 5 ekstraordinær generalforsamling Meland utbyggingsselskap AS
ca.kl. 1 2:1 5 ordinær sakshandsaming

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Jon Askeland SP Medlem
Sara Hamre Sekkingstad SP Ordførar
Jostein Hellestveit SP Medlem
Liv Hopland van der Kooij SP Medlem
May-Irene Wergeland SP Medlem
Sølvi Gripsgård Knudsen SP Medlem
Vigdis Villanger SP Medlem
Laila Bjørge SP Medlem
Øyvind Oddekalv AP Varaordførar
Nina Bognøy AP Medlem
Jostein Borlaug AP Medlem
Anne Grete Eide AP Medlem
Kirsti Gjetle Floen AP Medlem
Tormod Skurtveit AP Medlem
Astrid Aarhus Byrknes KRF Medlem
Stian Lavik KRF Medlem
Else Marie Skartveit Dale KRF Medlem
Asle Hetlebakke KRF Medlem
Jogeir Romarheim KRF Medlem
Thea Risøy KRF Medlem
Christel Villanger Håland H Medlem
Kenneth Taule Murberg H Medlem
Thomas Larsen H Medlem
Ingrid Fjeldsbø H Medlem
Mabel Johansen H Medlem
Morten Klementsen UAVH Medlem
Yngve Walaker UAVH Medlem
Thore Helland UAVH Medlem
Maria Færø UAVH Medlem
Hege Nygård Dale UAVH Medlem
Heine Fyllingsnes H Medlem
Harald Breivik UAVH Medlem
Ståle Hopland UAVH Medlem
Roy Bø UAVH Medlem



Leif Johnsen MDG Medlem 

Maya Greve MDG Medlem 

Sveinung Toft V Medlem 

Hendrik Weber R Medlem 

  

  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 

Ståle Juvik Hauge AP Medlem 

Malin Helene Andvik KRF Medlem 

Nils Marton Aadland H Medlem 

Terje Sletten-Hansen UAVH Medlem 

Nina Stabell Øvreås FRP Medlem 

Øyvind Bratshaug H Medlem 

Torbjørn Taranger SV Medlem 

Andre Fresvik SV Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 

May Britt Vågenes Gjerde SP Laila Bjørge 

Leif Gunnar Taule SP Jon Askeland 

Astrid Namtvedt Sylta AP Ståle Juvik Hauge 

Kjersti Vikebø Nesse AP møtte i generalfors. Anne Grete Eide 

Egil Magnar Eidsnes KRF Malin Helene Andvik 

Henning Fyllingsnes H Nils Marton Aadland 

Ole-Chistian Dale UAVH Erlend Nævdal 

Sandra Blommedal UAVH Ståle Hopland 

Tommy Tjensvold Øvretveit FRP Nina Stabell Øvreås 

Øystein Reidar Moldeklev FRP Øyvind Bratshaug 

Anna Ulrika Nordlund SV Torbjørn Taranger 

Anita Bakken MDG Maya Greve 

  

Følgjande frå administrasjonen møtte: 

Anny Bastesen-kommunalsjef, Hogne Haugsdal-kommunalsjef, Leni Dale-kommunalsjef, 

Line Merete Valle-tenesteleiar, Martin W. Kulild-ass.rådmann, Tove-Mette Arnø Fyllingen-

sekretær, Ørjan Raknes Forthun-rådmann 

 

   

Sakliste 

Saknr Tittel 

        

051/21 Godkjenning av  innkalling og saksliste 

052/21 Godkjenning av møteprotokoll 

053/21 Endring av Del Ill - Forskrift om sals-, skjenke- og opningstider i Alver kommune - 

Sal og utlevering av alkoholhaldig drikk bokstav b 

054/21 Tiltak for meir kostnadseffektiv drift i helse og omsorg - oppfølging av PwC-

rapport 

055/21 Handsaming og prioritering av søknadar om spelemidlar/tilskot til lokale 

kulturbygg i Vestland fylkeskommune 2021 

056/21 Høyringsuttale - planprogram for regional plan for kultur, idrett og friluftsliv 

057/21 Oppretting av prisar til kultur, idrett og frivilligheit i Alver kommune - NY 

BEHANDLING 

058/21 Samarbeid- og profileringsavtale KnarvikMila og Alver kommune 



059/21 Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune 

060/21 Retningsliner for tilknyting til offentleg VA-anlegg i Alver kommune 

061/21 Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 

062/21 Lokale til E-sport 

063/21 Reglement for styring av investeringsprosjekt 

064/21 Mellombels tilrettelegging av areal ved Helsehuset 

065/21 Nytt mandat for Brannstasjon på Manger 

066/21 Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 

067/21 Forskrift for politivedtekter for Alver kommune 

068/21 Melding/orientering til kommunestyret 06.05.2021 

069/21 Universelt utforma tilkomst til dagsturhytta Sjøbua i Byngja - kostnad og 

finansiering 

  

 

051/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 051/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste er godkjent. 

 

052/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 052/21 Vedtak: 

Møteprotokollen er godkjent. 

 

053/21: Endring av Del Ill - Forskrift om sals-, skjenke- og opningstider i Alver kommune - Sal 

og utlevering av alkoholhaldig drikk bokstav b 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alkoholpolitisk plan 2020 -2024 Del III Forskrift om sals-, skjenke- og opningstider - Sal og 

utlevering av alkoholhaldig drikk bokstav b vert endra til: 

Sal og utlevering av alkoholhaldig drikk gruppe 1 på dagar før søn- og heilagdagar kan 

skje frå klokka 09.00 til klokka 18.00. Dette gjeld ikkje dagen før Kristi Himmelfartsdag. Påske-, 

pinse- og nyttårsaftan er salstida til klokka 16.00. 

 



Eldreråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

Samrøystes 

 

ER- 017/21 uttale: 

Eldrerådet har ingen merknader i saka. 

 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 19.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster, mot 1 røyst (Else Marie Dale-Krf) 

 

RMNF- 019/21 uttale: 

Ingen merknader. 

Utval for helse og omsorg 20.04.2021: 

Handsaming: 

Else Marie Skartveit Dale (KRF) sette fram følgjande framlegg til vedtak: 

Som rådmannen sitt framlegg med følgjande endring: 

Setning som lyder som følgjande vert stroke: Dette gjeld ikkje dagen før Kristi Himmelfartsdag. 

 

Framlegg frå Skartveit Dale fekk 1 røyst og fall. 

Rådmannen sitt framlegg fekk 6 røyster og vart vedteke mot 1 røyst (Ese Marie Skartveit Dale 

(KRF). 

 

HO- 014/21 innstilling: 

Alkoholpolitisk plan 2020 -2024 Del III Forskrift om sals-, skjenke- og opningstider - Sal og 

utlevering av alkoholhaldig drikk bokstav b vert endra til: 

Sal og utlevering av alkoholhaldig drikk gruppe 1 på dagar før søn- og heilagdagar kan 

skje frå klokka 09.00 til klokka 18.00. Dette gjeld ikkje dagen før Kristi Himmelfartsdag. Påske-, 

pinse- og nyttårsaftan er salstida til klokka 16.00. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå utval for helse og omsorg vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 053/21 Vedtak: 

Alkoholpolitisk plan 2020 -2024 Del III Forskrift om sals-, skjenke- og opningstider - Sal og 

utlevering av alkoholhaldig drikk bokstav b vert endra til: 

Sal og utlevering av alkoholhaldig drikk gruppe 1 på dagar før søn- og heilagdagar kan 

skje frå klokka 09.00 til klokka 18.00. Dette gjeld ikkje dagen før Kristi Himmelfartsdag. Påske-, 

pinse- og nyttårsaftan er salstida til klokka 16.00. 

054/21: Tiltak for meir kostnadseffektiv drift i helse og omsorg - oppfølging av PwC-rapport 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet.  

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet.  

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 



hjå private aktørar. 

Eldreråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

Leni Dale-kommunalsjef orienterte i saka. 

Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg. 

 

ER- 020/21 uttale: 

Eldrerådet har ingen merknader. 

 

Ungdomsråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak. Samrøystes 

 

UR- 023/21 uttale: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak.  

 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 19.04.2021: 

Handsaming: 

Rådet støttar rådmannen sitt framlegg, og imøteser vidare involvering.  

På møtet vårt i juni kjem vi tilbake til representasjon i referansegrupper i prosjektet, og til korleis 

vi ønskjer at desse gruppene vert trekte inn. 

Det er viktig at det heilt frå starten av ligg til grunn at tenestemottakarane skal kunna leva 

aktive liv, med størst mogleg sjølvstende. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

RMNF- 017/21 uttale: 

Rådet støttar rådmannen sitt framlegg, og imøteser vidare involvering.  

På møtet vårt i juni kjem vi tilbake til representasjon i referansegrupper i prosjektet, og til 

korleis vi ønskjer at desse gruppene vert trekte inn. 

Det er viktig at det heilt frå starten av ligg til grunn at tenestemottakarane skal kunna leva 

aktive liv, med størst mogleg sjølvstende. 

 

Utval for helse og omsorg 20.04.2021: 

Handsaming: 

Kommunalsjef Leni Dale orienterte og svara på spørsmål. 

Utval for helse og omsorg vedtok rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

HO- 015/21 innstilling: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet. 

 

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet. 

 

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Saka vert tatt vidare til endeleg avgjerd i kommunestyret. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 



Tilleggsframlegg frå Ø.Oddekalv-AP: 

Formannskapet ber om ei eiga sak når det som gjeld auka avlastingsplassar på Kvasten er 

nærmare konkretisert. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 038/21 innstilling: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet.  

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet.  

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

Formannskapet ber om ei eiga sak når det som gjeld auka avlastingsplassar på Kvasten er 

nærmare konkretisert. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke  

 

Tilleggsframlegg frå H.Weber-R: 

Ansattes og brukergruppenes representanter involveres aktivt i prosjektet. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Nytt framlegg til vedtak (pkt 3 og 4) frå Sp. AP. KrF og H ved Ø.Oddekalv-AP: 

Kommunestyret ber om ei eiga sak om auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved 

Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar hjå private aktørar. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 054/21 Vedtak: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet.  

Ansattes og brukergruppenes representanter involveres aktivt i prosjektet. 

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet.  

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

Kommunestyret ber om ei eiga sak om auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved 

Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar hjå private aktørar. 

 

055/21: Handsaming og prioritering av søknadar om spelemidlar/tilskot til lokale kulturbygg i 

Vestland fylkeskommune 2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune prioriterer innkomne søknader til kulturbygg i Vestland som følgjer:  

 

(1) Manger ungdomslag: kjøkentilbygg til Solvang Ungdomshus  



 

(2) Alver kommune: lokalt kulturbygg som del av nye Alversund framtidige barneskule.  

 

Vurderinga er gjort med omsyn til føresetnadane i retningsliner for tilskot til kulturbygg frå 

Vestland fylkeskommune. 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 20.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

OKK- 019/21 innstilling: 

Alver kommune prioriterer innkomne søknader til kulturbygg i Vestland som følgjer:  

(1) Manger ungdomslag: kjøkentilbygg til Solvang Ungdomshus  

(2) Alver kommune: lokalt kulturbygg som del av nye Alversund framtidige barneskule.  

Vurderinga er gjort med omsyn til føresetnadane i retningsliner for tilskot til kulturbygg frå 

Vestland fylkeskommune. 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Hansaming: 

Innstillinga frå utval for oppvekst, kunnskap og kultur vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 055/21 Vedtak: 

Alver kommune prioriterer innkomne søknader til kulturbygg i Vestland som følgjer:  

(1) Manger ungdomslag: kjøkentilbygg til Solvang Ungdomshus  

(2) Alver kommune: lokalt kulturbygg som del av nye Alversund framtidige barneskule.  

Vurderinga er gjort med omsyn til føresetnadane i retningsliner for tilskot til kulturbygg frå 

Vestland fylkeskommune. 

056/21: Høyringsuttale - planprogram for regional plan for kultur, idrett og friluftsliv  
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommunestyre godkjenner høyringsinnspelet, slik det ligg føre i saka.   

Høyringsinnspelet vert oversendt i form av eit eige dokument, med saksframlegget som 

vedlegg.  

Eldreråd 19.04.2021: 

Handsaming: 
Kultursjef Eirik Bouwer Utne orienterte i saka. 

 

Mabel Johansen har utarbeidd eit notat om "Sosial bærekraft med fokus på barn og eldre", 

som ho la fram for eldrerådet. 

 

Eldrerådet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak, med Mabel Johansen sitt 

notat knytt til eitt av fire sentrale plantema: Deltaking, medborgarskap og mangfald. 

 

Mabel Johansen sitt notat "Sosial bærekraft med fokus på barn og eldre",  

Utfordringene etter Covid-19. 

De fysiske møteplassene er borte.  

Folk har sluttet å gjøre ting sammen. 

Bruk av digitale verktøy er regelen både til hverdag og fest, i veldig stor grad. 

Vi vet ikke hvilken effekt dette har på barn som vokser opp i vår tid. Deres erfaring i 2020/21 

har vært fravær av møte mellom generasjoner og derfor er det behov for å se på hva som 

finnes av ressurspersoner i lokalmiljøet, til å formidle hvordan det var før corona: formidle 

lokale uteaktiviteter, uteleker, plasser mm. En må erkjenne at det har vært lite samhandling 

før corona-pandemien, og særlig nå i denne perioden. 



 

Utgangspunkt:  

Utfordringsnotat til Planstrategi for Alver kommune (s.53): 

Sitat: 

Det er hovedsaklig tre trender som påvirker den sosiale bærekrafta i Alver kommune de 

nærmeste årene og gir utfordringer mhp inkludering og integrering: 

·  Antall eldre vil øke kraftig 

·  Ungdomskullene blir større, allerede i dag er de store 

·  Innvandrere, el. barn av innvandrere, utgjør en større andel av befolkningen 

(sitat slutt) 

Dette er en potensiell ressurs for vårt lokalsamfunn! 

Men: 

24% av elevene svarer at de er veldig mye plaga av ensomhet, økende med lavere 

familieinntekt. Blant familier med dårlig råd er svaret 50%. 

Det er svært påkrevet å ta denne utviklingen på alvor! 

Antall eldre vokser. Den generelle helsetilstanden blant eldre er betydelig bedret de siste 

årene. Det betyr at eldre i dag har bedre forutsetninger for deltaking og aktivisering enn tidl. 

generasjoner. Deres ledige tid er en potensiell ressurs for barn og unge og lokalsamfunnet 

vårt. 

Menneskenes grunnleggende behov endrer seg lite! 

Hva som vil være nødvendig i framtiden for å lykkes i arbeidslivet (og familielivet) 

Hvilken kompetanse må styrkes: Det menneskelige – følelser, opplevelser og erfaringer – 

hvordan er det å leve og arbeide som mennesker? 

Hvordan håndtere det uventede – når omstendighetene er uforutsigbare? Hvilke 

kompetanser og styrker er viktig for å møte det uventede på en god måte? Verden er i 

økende grad kompleks og effektivitet er ikke nødvendigvis lenger den viktigste rettesnoren. 

F.eks. en pandemi: du kan planlegge for at det skal skje, men ikke når tid. 

 

Hva trenger vi da?  

Styrke kontakten/båndene mellom mennesker – bygge sterke og gode relasjoner – styrke og 

videreutvikle en kultur for at folk hjelper hverandre. 

Dette er også særdeles viktige ferdigheter å utvikle for det framtidige arbeidsliv, som våre 

barn og unge skal tre inn i, utforme og bidra positivt inn i. 

Utvikle og styrke en hjelpsomhetskultur – derfor er det særlig viktig at kvinner kommer på 

banen! (dette har jo tradisjonelt vært regnet som en styrke hos kvinner). 

En viktig kompetanse for framtiden er å kunne håndtere det uventede! Nesten alt vil fungere i 

framtiden også, men det uventede vil også skje, så hvordan forberede seg på det vi ikke vet 

vil komme? 

Dette lærer du ikke på skolen! Dette lærer du i livets skole – derfor er det nødvendig med økt 

samhandling barn, unge og eldre. 

Når samfunnet åpner opp igjen bør vi se på mulighetene for mer samhandling og hvordan 

eldre og barn kan knyttes bedre sammen. 

Dette vil også være helt i tråd med intensjonene i strategien Leve heile livet. 

 

ER- 022/21 uttale: 

Uttale frå eldrerådet: 

Eldrerådet sluttar seg til rådmannen sitt framlegg til høyringsuttale, med tillegg til notat lagt 

fram i møtet - knytt til plantema Deltaking, medborgarskap og mangfald. 

 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 19.04.2021: 

Handsaming: 

Ingen merknader, samrøystes. 

 

RMNF- 023/21 uttale: 

Ingen merknader. 

 



Ungdomsråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

Tatt til orientering, samrøystes. 

 

UR- 020/21 uttale: 

Tatt til orientering. 

 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 20.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

OKK- 026/21 innstilling: 

Alver kommunestyre godkjenner høyringsinnspelet, slik det ligg føre i saka.   

Høyringsinnspelet vert oversendt i form av eit eige dokument, med saksframlegget som 

vedlegg. 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå utval for oppvekst, kunnskap og kultur vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 056/21 Vedtak: 

Alver kommunestyre godkjenner høyringsinnspelet, slik det ligg føre i saka.   

Høyringsinnspelet vert oversendt i form av eit eige dokument, med saksframlegget som 

vedlegg.  

057/21: Oppretting av prisar til kultur, idrett og frivilligheit i Alver kommune - NY BEHANDLING 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune innførar alternativ 4 - kulturpris og frivilligpris, slik det går fram av rådmann 

sitt framlegg.  

Prisane skal delast ut første gong i 2021. 

Eldreråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

Eileen Feste-spesialkonsulent for kulturutvikling, idrett og frivilligheit orienterte i saka. 

 

I tillegg til rådmannen sitt framlegg til vedtak (alt. 4 - kulturpris og frivilligpris) vart det i 

eldrerådet også sett fram alt. 1 i saksutgreiinga til avrøysting (tre prisar - kulturpris, idrettspris, 

frivilligpris). 

Seks medlemmar røysta for alternativ 1 - sett fram i møtet (Jostein Dale, Randi Eknes, Sigurd 

Knudsen, Einar Lygre, Reidun Taule, Kirsti Gjetle Floen). 

Rådmannen sitt framlegg (alt. 4) fekk 3 røyster (Olav Steinsland, Torhild Skage Syslak, Mabel 

Johansen) og fall. 

 

Eldrerådet støttar dermed alternativ 1 - med tre prisar (kulturpris, idrettspris og frivilligpris. 

 

ER- 018/21 uttale: 

Eldrerådet støttar alternativ 1 for oppretting av prisar i Alver kommune. 

 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 19.04.2021: 

Handsaming: 

Ingen merknader, samrøystes. 

 



RMNF- 022/21 uttale: 

Ingen merknader. 

 

Ungdomsråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak.  

UR ber kontaktperson for UR om å sjå på moglegheit for oppretting av eigen "Ungdomspris - 

frå ungdomsrådet".  

Samrøystes 

 

UR- 021/21 uttale: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak.  

UR ber kontaktperson for UR om å sjå på moglegheit for oppretting av eigen "Ungdomspris - 

frå ungdomsrådet".  

 

 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 20.04.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå Jostein Borlaug-Ap 

Alver kommune innførar alternativ 1  - kulturpris, idrettspris og frivilligpris. Prisane skal delast ut 

første gong i 2021. 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (Jostein Borlaug-Ap, Sølvi Vatnøy-Krf, Anna Nordlund-SV) 

 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

Tilleggsframlegg frå Laila Bjørge- Sp: 

Tillegg til vedtak om kulturpris. Det vert utdelt kulturpris for både 2020 og 2021 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

OKK- 018/21 innstilling: 

Alver kommune innførar alternativ 4 - kulturpris og frivilligpris, slik det går fram av rådmann 

sitt framlegg.  

Prisane skal delast ut første gong i 2021.  

Tillegg til vedtak om kulturpris. Det vert utdelt kulturpris for både 2020 og 2021 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå utval for oppvekst, kunnskap og kultur vart vedteke med 24 røyster (8 SP, 7 H, 7 

UAVH.og 2 MDG) 

 

Framlegg på vegne av AP og Krf ved J.Borlaug-AP: 

"Alver kommune innfører alternativ 1 - Tre likestilte prisar; kulturpris, idrettspris og frivilligpris. 

Prisane skal delast ut første gong i 2021." 

 

Framlegget fekk 21 røyster og fall (T.Helland-Uavh., R.Bø-Uavh., 2 FRP, A.Nordlund-SV, S.Toft-V, 

H.Weber-R, 7 AP og 7 KRF) 

 

KO- 057/21 Vedtak: 

Alver kommune innførar alternativ 4 - kulturpris og frivilligpris, slik det går fram av rådmann 

sitt framlegg.  



Prisane skal delast ut første gong i 2021.  

Det vert utdelt kulturpris for både 2020 og 2021 

058/21: Samarbeid- og profileringsavtale KnarvikMila og Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommunestyre godkjenner samarbeidsavtalen mellom KnarvikMila og Alver 

kommune, samt profileringsavtalen, slik desse ligg ved saka. 

 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 20.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

OKK- 025/21 innstilling 

Alver kommunestyre godkjenner samarbeidsavtalen mellom KnarvikMila og Alver 

kommune, samt profileringsavtalen, slik desse ligg ved saka. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå utval for oppvekst, kunnskap og kultur vert samrøystes vedteke. 

 

KO- 058/21 Vedtak: 

Alver kommunestyre godkjenner samarbeidsavtalen mellom KnarvikMila og Alver 

kommune, samt profileringsavtalen, slik desse ligg ved saka. 

 

059/21: Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Handsaming: 
Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 042/21 uttale: 

Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 040/21 innstilling: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 059/21 Vedtak: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

 



 

060/21: Retningsliner for tilknyting til offentleg VA-anlegg i Alver kommune  
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 

om tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

 

1. Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er større 

enn  2,5 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

 

2. Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 2 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast med 

inntil 10 år. 

 

4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader.» 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 10 røyster (mot M.Klementsen-uavh., T.Sletten-

Hansen-uavh.og M.Færø-uavh.) 

 

Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

Det vert eit tilbod for allereie busette innbyggjarar i Alver kommune å kopla seg på offentlig 

VA, men ikkje eit pålegg. Kostnadar for eksisterande bebuarar vert for stor når ein også tek 

med sanering av eksisterande privat VA. 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-uavh.og M.Færø-

uavh.) 

 

FO- 041/21 innstilling: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 

om tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

1. Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er større 

enn  2,5 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

2. Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 2 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast med 

inntil 10 år. 

4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader.» 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 om 

tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

 

Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er større enn 

1,25 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 1 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

Dersom det nyleg (dei siste 10 åra) er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og 

desse anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast 



med inntil 15 år. 4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader. 

 

Framlegget fekk 12 røyster og fall (8 Uavh., 1 V, 1 R, 1 SV og Ø.Moldeklev-Frp.) 

 

Forslag frå SP, Ap, KrF og Høgre ved T.Larsen-H: 

Endre tredje punkt i Formannskapet sin innstilling til: 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast med 

inntil 15 år. 

 

Framlegget vart vedteke med 40 røyster, mot 3 røyster (M.Klementsen-Uavh., R.Bø-Uavh. og 

Y.Walaker-Uavh.) 

 

Innstilling frå formannskapet med endring frå T.Larsen vart vedteke med 31 røyster (8 SP, 7 AP, 

7 H, 7 KRF, M.Greve-MDG og T.Øvretveit-FRP.) 

L.Johnsen deltok ikkje under votering av denne saka. 

 

KO- 060/21 Vedtak: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 

om tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

1. Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er større 

enn  2,5 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

2. Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 2 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast med 

inntil 15 år. 

4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader.» 

 

 

061/21: Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Handsaming: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtok. 

 

ND- 043/21 uttale: 

Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 

 

FO- 039/21 innstilling: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstilling frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

Ø-Moldeklev-FRP var ikkje tilstades under røysting i denne saka. 



 

 

KO- 061/21 Vedtak: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

062/21: Lokale til E-sport 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune avsluttar arbeidet med å finne lokale til Alver E-sport då intensjonen med 

verbalpunktet er rekna som oppfylt. 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 044/21 innstilling: 

 Alver kommune avsluttar arbeidet med å finne lokale til Alver E-sport då intensjonen med 

verbalpunktet er rekna som oppfylt. 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innsillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke 

 

KO- 062/21 Vedtak: 

Alver kommune avsluttar arbeidet med å finne lokale til Alver E-sport då intensjonen med 

verbalpunktet er rekna som oppfylt. 

063/21: Reglement for styring av investeringsprosjekt 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek reglement for styring av investeringsprosjekt slik det ligg føre i 

vedlegg til saka. 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke (A.Byrknes-KRF var ikkje tilstades under 

røystinga) 

 

FO- 042/21 innstilling: 

Kommunestyret vedtek reglement for styring av investeringsprosjekt slik det ligg føre i 

vedlegg til saka. 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 063/21 Vedtak: 

Kommunestyret vedtek reglement for styring av investeringsprosjekt slik det ligg føre i 

vedlegg til saka. 

064/21: Mellombels tilrettelegging av areal ved Helsehuset 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret løyver kr 2,3 mill til arrondering og mellombels opparbeiding av areal 

mellom Helsehuset og Kvassnesstemma, GBNR 188/370, 188/737.  



Av dette utgjer kr 0,5 mill eks mva kostnader til VA og kr 1,8 mill eks mva kostnader til veg. 

Investeringsbudsjettet for 2021 vert auka med kr 0,5 mill på VA (ekskl. mva) og kr 2,25 mill på 

veg (inkl. mva). 

Auken vert finansiert med bruk av lånemidlar med kr 2,3 mill og auke i mva-refusjon på kr 

0,45 mill.» 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Orientering ved eigedomssjef Line Valle. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 043/21 innstilling: 

«Kommunestyret løyver kr 2,3 mill til arrondering og mellombels opparbeiding av areal 

mellom Helsehuset og Kvassnesstemma, GBNR 188/370, 188/737.  

Av dette utgjer kr 0,5 mill eks mva kostnader til VA og kr 1,8 mill eks mva kostnader til veg. 

Investeringsbudsjettet for 2021 vert auka med kr 0,5 mill på VA (ekskl. mva) og kr 2,25 mill på 

veg (inkl. mva). 

Auken vert finansiert med bruk av lånemidlar med kr 2,3 mill og auke i mva-refusjon på kr 

0,45 mill.» 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Orientering ved eigedomssjef Line M.Valle 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 064/21 Vedtak: 

«Kommunestyret løyver kr 2,3 mill til arrondering og mellombels opparbeiding av areal 

mellom Helsehuset og Kvassnesstemma, GBNR 188/370, 188/737.  

Av dette utgjer kr 0,5 mill eks mva kostnader til VA og kr 1,8 mill eks mva kostnader til veg. 

Investeringsbudsjettet for 2021 vert auka med kr 0,5 mill på VA (ekskl. mva) og kr 2,25 mill på 

veg (inkl. mva). 

Auken vert finansiert med bruk av lånemidlar med kr 2,3 mill og auke i mva-refusjon på kr 

0,45 mill.» 

 

065/21: Nytt mandat for Brannstasjon på Manger 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek nytt mandat slik det ligg føre i vedlegg til saka 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 045/21 innstilling: 

Kommunestyret vedtek nytt mandat slik det ligg føre i vedlegg til saka 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 065/21 Vedtak: 



Kommunestyret vedtek nytt mandat slik det ligg føre i vedlegg til saka 

 

066/21: Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering 

 Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for 

planprosessar, strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Handsaming 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande tilleggsframlegg i møtet: 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.  

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på 

regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus på strategisk posisjonering, 

vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. Eit slikt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten.  

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er nemnd 

over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  

 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

Utvaet vedtok samrøystes Stian Lavik (KRF) sitt tilleggsframlegg. 

 

ND- 045/21 innstilling: 

 Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering 

 Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for 

planprosessar, strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil 

kommunestyret i Alver kommune peika på følgjande: 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.  

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, 

industriutviklingsselskap, og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god 

anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus 

på strategisk posisjonering, vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. 

Eit slikt organ bør ha representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, 

næringsutviklarar, og næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa 

frå anbefalingane i rapporten.  

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er 



nemnd over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  

 

 

Utval for næringutvikling og drift 28.04.2021: 

Handsaming: 

Ny handsaming i utval for næringsutvikling og drift - Tydeleggjering av vedtak i sak 045/21 i 

ND: 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande framlegg til innstilling i saka: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området. 

 

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor. 

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen. 

 

4. Regionen må arbeida med merkevare-posisjonering og marknadsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner Alver kommune dette er ei god anbefaling. 

Kommunestyret ønskjer at ein vurderer på regionalt nivå å etablera eit eige organ som har 

kompetanse og fokus på strategisk posisjonering, vertskapsattraktivitet og storskalafordeler for 

næringsutvikling, i tråd med anbefalingane i rapporten. Eit slikt regionalt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten. 

Kommunestyret i Alver vil støtta Regionrådet sitt vedtak frå 16.april 2021 om å setja ned ei 

arbeidsgruppe som skal arbeida vidare med dette. 

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og dersom ein opprettar eit 

organ som er nemnd over bør dette organet m.a. få i oppgåve å arbeida med dette. 

 

Stian Lavik (KRF) sitt framlegg i møtet vart sett opp mot utvalet sitt vedtak i sak 045/21.  

Lavik sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 049/21 innstilling: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil 

kommunestyret i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.   

 

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.   

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.   



 

4. Regionen må arbeida med merkevare-posisjonering og marknadsføring av 

Nordhordland som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane.  

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, 

industriutviklingsselskap, og næringslivet generelt, meiner Alver kommune dette er ei god 

anbefaling. 

Kommunestyret ønskjer at ein vurderer på regionalt nivå å etablera eit eige organ som har 

kompetanse og fokus på strategisk posisjonering, vertskapsattraktivitet og storskalafordeler 

for næringsutvikling, i tråd med anbefalingane i rapporten. Eit slikt regionalt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten. 

Kommunestyret i Alver vil støtta Regionrådet sitt vedtak frå 16.april 2021 om å setja ned ei 

arbeidsgruppe som skal arbeida vidare med dette.  

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og dersom ein opprettar eit 

organ som er nemnd over bør dette organet m.a. få i oppgåve å arbeida med dette. 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå S.Lavik-KRF: 

Kommunestyret utset handsaming av sak 066/21 om scenarioanalysen for 

Nordhordland/Alver. Saka blir teken opp igjen til drøfting og evt. uttale i neste politiske runde, 

i næringsutvalet og i kommunestyret.  

 

Framlegget fekk 9 røyster og fall (2 MDG, 1 SV og 6 KRF) 

 

Innstilling frå utval for næringsutvikling og drift fekk 9 røyster og fall (2 MDG, 1 SV og 6 KRF) 

 

Forslag frå SP, Ap, Høgre, FrP og uavh. ved T.Larsen-H: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. Det er viktig å ha eit 

høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom anna med tenke på arbeidsplassutvikling. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar, og kjem tilbake til mål og tiltak i kommuneplanen sin 

samfunnsdel og strategisk næringsplan. 

Kommunestyret viser til vedtak i Regionrådet 16.04.21 med å setje ned ei arbeidsgruppe som 

skal arbeide vidare med scenarioanalysen. Alver kommune vil aktivt følgje opp dette 

arbeidet. 

 

Framlegget vart vedteke med 35 røyster (8 SP, 7 AP, 7 H, 9 Uavh., 2 FRP, 1 V og 1 R.) 

 

KO- 066/21 Vedtak: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. Det er viktig å ha 

eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom anna med tenke på 

arbeidsplassutvikling. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar, og kjem tilbake til mål og tiltak i kommuneplanen 

sin samfunnsdel og strategisk næringsplan. 

Kommunestyret viser til vedtak i Regionrådet 16.04.21 med å setje ned ei arbeidsgruppe 

som skal arbeide vidare med scenarioanalysen. Alver kommune vil aktivt følgje opp dette 

arbeidet. 

 

067/21: Forskrift for politivedtekter for Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Formannskapet oversender framlegg til politivedtekter for godkjenning i kommunestyret, 



med følgjende formulering knytt til tigging: 

 

 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Formulering i rådmannen sitt framlegg - innstilling frå formannskapet vert endra til 

kommunestyret. 

Rådmannen sitt framlegg med endring vart samrøystes vedteke. 

 

Tilleggsframlegg frå AP og KrF ved Ø.Oddekalv-AP: 

Tigging utgår frå vedtektene. (§2-4 vert tatt vekk, og dei påfølgjande paragrafane blir 

oppdaterte med rett nummer) 

 

Framlegget vart vedteke med 9 røyster (mot T.Larsen-H, N.Øvreås-FRP, I.Fjeldsbø-H og 

T.Sletten-Hansen-Uavh.) 

 

Tilleggsframlegg frå T.Larsen-H: 

§2-4. Tigging skal lyde: 

Tigging på offentleg stad eller frå hus til hus, kan berre skje etter at det først er sendt melding 

til 

politiet som kan setja vilkår om tid og stad for tigginga. 

 

Framlegget fekk 4 røyster og fall (T.Larsen-H, N.Øvreås-FRP, I.Fjeldsbø-H og T.Sletten-Hansen-

Uavh.) 

 

FO- 046/21 innstilling: 

Kommunestyret oversender framlegg til politivedtekter for godkjenning i kommunestyret, 

med følgjende formulering knytt til tigging: 

Tigging utgår frå vedtektene. (§2-4 vert tatt vekk, og dei påfølgjande paragrafane blir 

oppdaterte med rett nummer) 

 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Innstillinga frå formannskapet vart vedteke med 30 røyster 

 

Framlegg frå T.Larsen-H: 

§2-4. Tigging skal lyde: 

Tigging på offentleg stad eller frå hus til hus, kan berre skje etter at det først er sendt melding 

til politiet som kan setja vilkår om tid og stad for tigginga. 

 

Framlegget fekk 14 røyster og fall (7 H, 2 FRP, S.Hopland-Uavh., Y.Walaker-Uavh., R.Bø-Uavh., 

H.Dale-Uavh. og E.Nævdal-Uavh.) 

 

KO- 067/21 Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner framlegg til politivedtekter for Alver kommune, med følgjende 

formulering knytt til tigging: 

Tigging utgår frå vedtektene. (§2-4 vert tatt vekk, og dei påfølgjande paragrafane blir 

oppdaterte med rett nummer) 

 

068/21: Melding/orientering til kommunestyret 06.05.2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 



Meldinga vert teke til orientering 

Alver kommunestyre 06.05.2021: 

Handsaming: 

Under meldingar i ettertid: ta med protokollar frå møta i regionrådet, gjennomgang av kva 

som skal leggjast fram under meldingar. 

Rådmannen sitt framlegg med tillegg vart samrøystes vedteke. 

 

KO- 068/21 Vedtak: 

Meldinga er teke til orientering 

069/21: Universelt utforma tilkomst til dagsturhytta Sjøbua i Byngja - kostnad og finansiering  

Ikkje off. jf.off.lova § 23 3. ledd 
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